



Notulen

Plenaire Vergadering FSR-FGw

Vrijdag 21 mei 2013, P.C. Hoofthuis raadskamer K3.02 , 11:00 uur

Aanwezig: Selma Broeder, Laura Fischer, Jaap Oosterwijk, Rik van den Hoven, Tim de Graaff en Ramses Walon.

Afwezig: Maarten Koopmans (machtigt Freek Ronner), Lizzy Entjes (machtigt Selma Broeder).

Notulist: Shiko Boxman.

1. Opening.

Broeder opent de vergadering om 11.33 uur.

2. Vaststellen notulen/actielijst

In verband met de tijd worden de notulen van de vorige vergadering in de volgende PV vastgesteld.

Onder 6 heeft Laura tegengestemd, maar wil graag benadrukken dat ze heeft voorgesteld om alleen de naam vertrouwelijk te verklaren.

Notulen worden vastgesteld onder voorbehoud van

3. Ingekomen stukken

-

4. Mededelingen/commissieupdates/CSR-update/DB-update

28 Fischer en Entjes hebben met Bé Bernini gesproken in zake studieadviseurs loket. Nijsten
29 gaat zaken ingang zetten als Entjes en Fischer een plan van aanpak schrijven. Nijsten voelt
30 wel wat voor popup loketten tijdens bepaalde piekperioden.

31 De Graaff heeft ook gesproken met Nijsten. Studieadviseurs mogen zelf met een plan van
32 aanpak komen om zaken te verbeteren. Er moet goed worden gemonitord.

33 Oosterwijk heeft het voorstel voor *governance* gekregen. Donderdag a.s. is de eerste
34 vergadering van de adviescommissie. Vervolgens komt er nog een officieel adviesverzoek
35 naar de FSR.

36 De Graaff heeft nog een paar vragen. Nijsten begon over de cultuur pop-ups in Crea, wat
37 gaat hier mee gebeuren? Dit zal op de OV straks worden gevraagd aan Nijsten.

38

39 **5. Vaststellen agenda**

40 Agenda wordt ongewijzigd vastgesteld.

41

42 **6. Adviesaanvraag nieuwe directeur CoH.**

43 *****begin vertrouwelijk*****

44 xxxxxxxx

45 *****einde vertrouwelijk*****

46

47 **7. Studentenstatuut**

48 Er zijn diverse opmerkingen over de inhoud. Deze zullen worden gewijzigd.

49 De raad brengt het volgende instemming: De brief zoals opgesteld door Oosterwijk zal
50 worden verstuurd.

51

52 Unaniem aangenomen.

53 **8. W.V.T.T.K.**

54 - Crabbendam heeft een gesprek met de OR gehad over de aanstelling van de nieuwe
55 directeur CoH. Crabbendam heeft uitgelegd dat de FSR zeer kritisch is over deze
56 kandidaat. Toen ging de OR gedeeltelijk mee in deze twijfels. De OR wil graag het
57 advies van de FSR krijgen.

58

59 9. Rondvraag

60 - Van den Hoven vraagt zich af in hoeverre de sterke wens voor een vrouw niet
61 richting discriminatie gaat?

62

63 10. Sluiting

64

65 Actielijst:

66 130301-01 Ronner: maken agendastuk over samenwerking FSR/ALPHA.

67 130301-02 V&C nadenken hoe deze BSA-overwinning te communiceren naar de
68 buitenwacht.

69 130307-03 Walon en de Graaff brief sturen met verzoek tot reactie en de
70 hoeveelheid EC's met betrekking tot de ingangs- en uitgangseis
71 honoursprogramma.

72 130513-01 Selma belt Freek na de PV. Mail-to-all vanuit FSR? Esther zegt dat dit
73 wel het idee is.

74 130513-02 Laura voegt de samenvatting van Tim samen met het stuk over het
75 derde blok
76 dat er al ligt.

77 130513-03 Rik meldt ons officieel aan voor het voetbaltoernooi bij Fabula
78 Rasa/Kasper van Laarhoven.

79 130513-04 Bij V&C nadenken over promotie van de FSR tijdens het
80 voetbaltoernooi.

81 130521-01 O&F: Conceptbrief produceren over advies nieuwe directeur CoH.

82 130521-02 Fischer schrijft vandaag een brief en stuurt deze rond naar de raad.

83

84

85 Besluiten:

86 130521-01 Agendapunt 6 wordt met meerderheid van stemmen vertrouwelijk
87 verklaard.

88 130521-02 De brief zoals opgesteld door Oosterwijk, in zake het Studentenloket
89 zal worden verstuurd.

90

91